



# OPEN HOUSE

to find out about  
**Careers in  
Corrections**

Be A  
Professional  
With Us

**Tuesday  
January 15, 1985**

**Briefing Session  
at 7:00 p.m.**

**Student Union Building  
Room 224, 2nd Floor  
Dalhousie University**



Talk to the career counsellors of the Correctional Service of Canada to find out about:

- a well-defined path of career growth and promotion
- the changed environment of Corrections in the 1980's
- the Professionalism of the Correctional Service Officer
- excellent compensation and employee benefit package
- realistic advancement opportunities.

This Open House should be of particular interest to students in the Social Sciences. If you are interested in a career which emphasizes interpersonal skills and your ability to relate effectively with others, we invite you to attend our Open House to learn more about a professional career with the Correctional Service of Canada. We offer career progression, a comprehensive benefits package, and an excellent starting salary. If you are unable to attend, forward your application form and/or résumé to:

**Recruiting Officer  
Personnel Branch  
The Correctional Service of Canada  
1222 Main Street  
Moncton, New Brunswick E1C 1H6**

# Canada



# SÉANCE D'INFORMATION

Si vous désirez  
connaître les  
avantages offerts  
par une

**Carrière dans  
les Services  
correctionnels,**

ne manquez pas  
d'assister aux  
séances  
d'information qui  
auront lieu

**le mardi 15 janvier 1985**

**à 19h00**

**au Pavillon des étudiants  
Suite 224, 2<sup>e</sup> étage  
Université Dalhousie**



Venez rencontrer les orienteurs professionnels de Service correctionnel Canada afin d'en apprendre davantage au sujet:

- d'un cheminement de carrière et d'un plan de promotion clairement définis
- des changements survenus au cours des années 80 dans le domaine des services correctionnels
- de la carrière d'agent du service correctionnel
- des nombreux avantages sociaux offerts à nos employés
- des chances d'avancement dont vous pourriez profiter

Cette séance d'information professionnelle s'adresse particulièrement aux étudiants et aux étudiantes des sciences sociales. Si vous êtes intéressés par une carrière qui mettra en relief vos aptitudes pour les relations interpersonnelles et votre habileté à communiquer avec les gens, nous vous invitons à assister à notre séance d'information qui vous renseignera sur les possibilités d'une carrière professionnelle au Service correctionnel du Canada. Nous vous offrons des possibilités de progresser dans votre carrière, une gamme complète d'avantages sociaux et un excellent salaire initial. Si vous ne pouvez assister à cette séance d'information, vous pouvez faire parvenir une demande d'emploi et/ou votre curriculum vitae à l'adresse suivante:

**Agent de recrutement  
Direction générale du personnel  
Service correctionnel Canada  
1222, rue Main  
Moncton (Nouveau-Brunswick)  
E1C 1H6**

# Canada